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OBČINA PODLEHNIK 

 

 

 
Z  A  P  I   S  N  I  K 

 

2. izredne seje Občinskega sveta Občine Podlehnik, ki je bila v torek,  22. januarja  2013,  s 

pričetkom ob 18. uri,  v sejni sobi, Podlehnik 6/b (stara policijska postaja).  

 

Sejo je v skladu s Poslovnikom Občinskega sveta Občine Podlehnik sklical župan, g. Marko 

Maučič.  

 

PRISOTNI:  

- člani OS: g. Alojz Novak, g. Ivo Ban, ga. Jožefa Svenšek, g. Sebastian Toplak,           

g. Alojz Grabrovec in  g. Stojan Kojc. 

- župan Občine Podlehnik, g. Marko Maučič 

- tajnik občine, g. Miran Krajnc 

- predsednica NO, ga. Eva Pipan 

 

ODSOTNI: odsotnost od seje je opravičil svetnik g. Milan Vidovič 

 

 

 

Uvodni pozdrav je podal župan, g. Maučič. Povedal je, da je občinski svet sklepčen; nato pa 

predstavil DNEVNI RED današnje seje, ki glasi: 

1. Potrditev Dokumentov identifikacije investicij projektov (DIIP) 

- »Rekonstrukcija lokalnih cest Kozminci-Strajna-Rodni Vrh«, 

- »Rekonstrukcija lokalnih cest Mednarodni mejni prehod Gruškovje – Zg.Gruškovje«, 

- »Obnova vodooskrbnega sistema Gorca-Dežno« 

2. Dodelitev izredne denarne pomoči 

 

  

Seja je bila zaradi nujnosti sprejetja sklepov v zadevi JR oziroma potrditve DIIP-ov za zgoraj 

citirane projekte sklicana kot nujna, oziroma,  izredna. Investicijski projekti ki sledijo, bodo 

obravnavani na naslednji redni seji še ta mesec, je povedal župan, g. Maučič. 

 

ZA predlagani dnevni red so glasovali vsi prisotni člani OS – 6 ZA. 

 

 

K točki 1 

 

Obrazložitev k točki je podal župan, g. Maučič in povedal, da z prijavo na JR kandidiramo že 

tretjič in v upanju, da bomo uspeli. Razpisanih da je za leto 2013 =13 mio € in za leto 2014     

= 9 mio €. 

 Najprej se je navezal na DIIP  »Rekonstrukcija lokalnih cest Kozminci-Strajna-

Rodni Vrh«. Povedal je da gre za modernizacijo ceste Polak – Horvat in Polak – 

Pulko, ki bi jo ob morebitni uspešnosti na JR izvedli v letu 2013 ter za preplastitev od 

Hliš v Zaklu do Polak v Strajni, kar bi izvedli v letu 2014. Celoten projekt naj bi 

znašal 972.955,29 €, od tega bi občina morala zagotoviti 162.759,22 €, razliko pa 

država oziroma MGRT (EU 85 %, SLO 15 %). 

V razpravi, ki je sledila, je župan, g. Maučič še pojasnil, da bo število gospodinjstev vezanih 

na to cesto zadostovalo za pridobitev ustreznega števila točk, trudi pa da se tudi v 
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prepričevanju občanov-podjetnikov, da bi registrirali dejavnost na območju, kjer živijo – g. 

Ban da je to že storil.  

Nadaljeval je g. Toplak, ki meni, da bo se potrebno v tej zvezi »potruditi« saj da razpis citira 

poslovne in ne gospodarske objekte – le ti bi naj bili ločeni od stanovanjskih objektov; 

ga. Svenšek pa je menila, da bi morali v imenu samega projekta citirati še naselje Zakl in 

Jablovec, ki se prav tako nahajata ob tej cesti.  

 

 Župan, g. Maučič je pojasnil, da je cesta Kamen – Kote v Zg. Gruškovju v izredno 

slabem stanju in pozimi zelo ne varna. Zaradi tega da se občani tudi  bolj poslužujejo 

ceste na relaciji Tri vode – MMP Gruškovje.  Na območju tega dela Zg. Gruškovja, da 

se ustvarja neko novo »jedro« prebivalstva, da pa je problem v poslovnih objektih, ki 

jih na tem območju ni, zaradi česar tudi ne bo ustreznega števila točk za JR. Povedal je 

še, da v kolikor bomo na JR vendarle uspeli, da bi v letu 2013 preplastili cesto Kamen-

Kote, naslednje leto pa modernizirali še del ceste Ferčec-Tri vode-MMP Gruškovje. 

Vrednost celotnega DIIP »Rekonstrukcija lokalnih cest Mednarodni mejni prehod 

Gruškovje – Zg.Gruškovje« znaša  704.044,49 €, od tega bi morala občina zagotoviti 

117.940,75 €. 

 

 

 »Obnova vodooskrbnega sistema Gorca-Dežno« na relaciji od Merc do prečrpališča na 

Gorci ter od prečrpališča do Dragošiča bi znašala 843.003,59 €, od tega bi občina 

morala zagotoviti zgolj 600,00 €,  je povedal župan, g. Maučič.  Ker gre za obnovo 

sistema in ne novogradnjo, bomo žal že v izhodišču izgubili 50 točk, imamo pa na tej 

relaciji dovolj priključkov, da bi lahko bili uspešni na razpisu. Povedal je še, da 

predlaga relacijo obnove po predlogu Komunalnega podjetja Ptuj, saj naj bi na tej 

relaciji bilo veliko okvar; obstoječe salonitne cevi v dolini pa da bi se lahko zamenjale 

ob  izgradnji bodoče avtoceste – torej na stroške države.   

 

 

Sledilo je glasovanje o vseh treh dokumentih.  DIIP- e so potrdili vsi prisotni člani OS 

– 6 ZA -  z naslednjimi sklepi: 

 

SKLEP št. 162: Občinski svet Občine Podlehnik potrjuje DIIP (dokument 

identifikacije investicijskega projekta) »Rekonstrukcija lokalnih cest Kozminci-

Strajna-Rodni Vrh«. 

 

SKLEP št. 163: Občinski svet Občine Podlehnik potrjuje DIIP (dokument 

identifikacije investicijskega projekta) »Rekonstrukcija lokalnih cest Mednarodni 

mejni prehod Gruškovje – Zg.Gruškovje«. 

 

SKLEP št. 164: Občinski svet Občine Podlehnik potrjuje DIIP (dokument 

identifikacije investicijskega projekta) »Obnova vodooskrbnega sistema Gorca-

Dežno« 

 

 

K točki 2 

 

Prošnjo za pomoč pri plačilu priključka na električno omrežje g. Graabaek Franca iz 

Stanošine 8/d so prisotni prejeli z gradivom, obrazložitev k točki pa je podal tudi tajnik 
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občine, g. Krajnc. Nadaljevala je predsednica NO ga. Pipan Eva in opozorila, da je v tej zvezi 

NO obravnaval pravilnik, ki narekuje tovrstne pomoči in ugotovil, da je le ta zastarel in da ga 

je nujno novelirati. 

V  krajši razpravi ni bilo mogoče ugotoviti nekaterih dejstev prosilca, zato so prisotni 

soglasno – 6 ZA – potrdili naslednji 

 

SKLEP št. 165: Občinski svet Občine Podlehnik sprejme, naj prosilec g. Graabaek predloži  

dokumentacijo iz katere bo razvidna lokacija priključka, pravica graditi, stalno prebivališče 

prosilca in lastništvo objekta, kamur bo izveden električni priključek. Ko bodo ti dokumenti 

na voljo, bo občinski svet o prošnji ponovno razpravljal oziroma odločal.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.30 uri. 

 

 

 

Zapisala:             ŽUPAN 

Otilija Grabrovec        Marko Maučič 


